
 MALVIK IL FOTBALL – STYREMØTE  
 

Møte:  2/2019 
Dag:  Torsdag 14. januar 

Kl.:  18.15-22.00 

Sted:   ES 
Tilstede: Steinar Lille, Frode Forbord, Marius Myrbekk, Arve Moksnes, Aage Nordahl, Øyvind 

Holthe, Anita Furuvik, Stein Olav Utigard, Siri Eide 
 
Forfall: Rolf Martin Krey, Kenneth Lund  
 
Saksliste: 
2019/8 – Kommentarer til innkalling (referat 1/2019 godkjent på mail) 
2019/9 – Orienteringsrunde styremedlemmer  
2019/10 – Treneransettelser 
2019/11 – Regnskap 2018 
2019/12 – Budsjett 2019 
2019/13 – Organisasjonsplan 2019 

  
Saksnr Saksopplysninger Ansvar Frist 

2019/8 Kommentarer til innkalling (referat 1/2019 godkjent på mail) 
 
Vedtak – Ingen merknader til innkalling  

  

2019/9 Orienteringsrunde styremedlemmer 
Trenerkurs modul 4 gjennomført, dokumenterer dugnadsrutiner i avdelingen, type 
kunstgress, referat fra evalueringsmøte MC, MC til høsten blir 27-29 september, MC 
2020 3 helger i januar, Kick off Selbu flott gjennomført, fiber installert i Abra, stengt 
baksiden av hallen pga is fra taket, kick off yngre kull flyttes til 30/4-1/5, treningstider 
frem til påske kommer denne uka, drakter og utstyr er under planlegging, bestilling raskt 
etter dette, div sponsor, det jobbes med klubbhåndbok og sportsplan i Hovedlaget, deltok 
på kretstinget, garasjen avsluttes i 2019  

  

2019/10 Treneransettelser 
Innstilling fra sportslig leder på noen stillinger, samt at alle lag fra 11-senior ble 
gjennomgått i forbindelse med lagspåmelding i januar. Noen få lag ikke fulltallig. 
 
Vedtak – Trenerteamene 11 år til senior består av følgende (HT,RT,L), også ansatt 
tidligere: 
 
J11: Henriette Holmen (HT), Janicke Bjerkan (RT), Thomas Ulset (RT) (mangler L) 
 
J12: Haakon Schwabe (HT), Espen Stav Hansen (RT), Steinar Seljebø (RT), Runar 
Kolnes (L) 
 
J13: Kenneth Lund (HT), Oddbjørn Rystad (RT), Kåre Gruven (RT), Anita Viset (L) 
J14: Lars Jakob Sørelv (HT), Asbjørn Fosså (RT), Roger Johannesen (L) 
 
J15: Ingar Fossan (HT), Arne Bartnes (HT), Rune Gaustad (RT), Rigmor Filligsnes (L), 
Øyvind Sporstøl (L) 
 
J17: Kristen Kvello (HT), Arve Moksnes (L) (RTer vil bli ansatt) 
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Dsr: Thor Aune (HT), Nils Ove Hammerås (RT), Vidar Sørensen (RT), Nora Skille (RT), 
Vegard Repål Sørli (RT), Runar Asp (RT), Emil Hammerås (RT), Iver Aune (RT), Aage 
Nordahl (L) 
 
G11V: Ole Jørgen Ulvin (HT), Vidar Saursaunet (HT), Morten Dahl (RT), Rune Bekken 
(RT), Odd-Johan Fossen (RT), Marte Henning (L) 
 
G11S: Espen Mjøs (HT), Vegard Meldal (HT), Ole Magnus Svarva (RT), Kristina Raaen 
Mjøs (L) 
 
G12: Anders Skoglund Hermansen (HT), Bjørn Hveding (RT), Morten Løvseth (RT), 
Arne Cato Gellein (RT), Leopoldo S. Terzi (RT), Pål Buseth (RT), Evy Opdal Bekken (L) 
 
G13: Frode Rønsberg (HT), Ronny Støbakk (HT), Alf Erik Aarli (RT), Petter Krogstad 
(RT), Håkon Vullum (RT), Frank Nordgaard (RT), Tore Martin Bjørklund (RT), Hans 
Jørgen Kristoffersen (RT), Harry Brandsen (L) 
 
G14: Håvard Sundt Solberg (HT), Svein Erik Jektvik (RT), Jakob Krogsrud (RT), Gørill 
Gyllan (RT), Karin Fuglem (L), Anne Lena Pedersen (L) 
 
G16: Haakon Schwabe (HT), Bjørn Granum (HT), Trond-Arve Hjelsvold (RT), Lars Erik 
Strømsnes (RT), Øystein Widding (RT), Jan Erik Raaen (RT), Lars Jørgen Utne (RT), 
Monika Verkland (L), Lars Jørgen Utne (L) 
 
Hjr: Petter Rogsvaag (HT), Håvard Kojen (RT), Arve Garberg (L) 
 
Hsr: Knut Juel (HT), Thomas Skirstad (RT), Kay Ivan Rovik (L) 

2019/11 Regnskap 2018 
Siri gjennomgikk regnskapet og balanse for 2018. Meget gode tall.  
 
Vedtak – regnskap for 2018 vedtas  

  

2019/12 Budsjett 2019 
Steinar gjennomgikk forslag til budsjett for 2019, inkludert lønnsbudsjett. Ingen 
belastning for garasje siden mva kompensasjon blir søkt pr 1/3 2020. Vi legger opp til et 
stort utstyrsinnkjøp, og følgelig et stort underskudd på ca kr 650 000. Styret anser likevel 
at dette er forsvarlig og at økonomien i fotball er meget god.  
 
Vedtak – budsjett for 2019 vedtas 

  

2019/13 Organisasjonsplan 2019 
Steinar gikk gjennom forslag til organisasjonsplan. God diskusjon i styret. Styret 
reduseres med ett medlem. I tillegg ønsker vi at styremedlem med ansvar for 
kvalitetsklubb og kompetanse skal bli mer tilknyttet sport.   
 
Vedtak – organisasjonsplan for 2019 vedtas og legges frem for årsmøtet  

  

Neste styremøte: Ikke fastsatt, men det blir etter årsmøtet    16.02.2019 / Steinar Lille 


